
Zápis z jednání školské rady ze dne 6. 10. 2021 
 
Přítomni členové: 

• Alžběta Prešinská, Martin Rohál, Pavel Svoboda, Rastislav Janči, Petr Ambrož 
Omluveni členové: 

• Jan Liška 
Hosté: 

• Martina Hovorková 
 
Program: 
 
1. Nový členové školské rady, paní učitelka Alžběta Prešinská a pan asistent Martin Rohál 

a. Seznámení s výsledkem volby členů školské rady za pedagogický sbor a jejích 

přivítání. 

 

2. Schválení změny v ŠVP (úprava názvu školy a doplnění kapitoly o zabezpečení výuky 

žáků se speciálními vzdělávacími potřebami) 

a. Schváleno bez připomínek. 

 

3. Schválení Výroční zprávy základní školy Hnízdo v Úněticích za školní rok 2020/2021 

a. Schválena bez připomínek. 

 

4. V dalším školním roku bude kladen důraz na propagaci ZUŠ  i mimo školu ostatním 

únětickým rodičům (dětem) 

 

5. Školská rada požádala obec o řešení a aktualizaci stavu ohledně možností pokračování 

žáků na 2. stupeň v okolitých obcích 

 

6. Administrativu pro ZŠ nove zastřešují 

a. Gabriela Holá (gabriela.hola@skolaunetice.cz) 

b. Markéta Simonová (marketa.simonova@skolaunetice.cz) 

 

7. Školská rada navrhuje revizi vad a nedodělků nové stavby, které bude iniciovat vedení 

školy. Jedná se například o dořešení vstupu do školy, zajištění střechy v zimním období 

a prověření funkčnosti vzduchotechniky z důvodu eliminace nadměrné spotřeby 

elektrické energie a zvedající se ceny 

 

8. V tomto školním roce pedagogický sbor finalizuje návrh úprav v průběžném hodnocení 

žáků, o kterém bude následně informovat rodiče 

 

9. Doučování žáků dle programu MŠMT ČR probíhá 

 

10. V listopadu proběhnou výstupní testy pro 5. třídu (ČJ, M, AJ), rodiče jsou informováni 

 

11. Škola předběžně plánuje vlastní Pedagogicko-psychologickou poradnu, začátek příprav 

v příštím školním roce 

 

12. Nutnost dořešit parkování před vchodem do školy. Řešení bude iniciovat škola. 

 

Zapsal: Rastislav Janči 
Ověřil: Pavel Svoboda 


